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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 07.04.2011 stillet 
følgende spørgsmål nr. 6 (ad L 170 - spørgsmål 6) som hermed besvares. Spørgsmålet 
er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr.

Spørgsmål 6:

”Vil ministeren oplyse og uddybe, hvorvidt denne centralisering af Fødevarestyrelsen i 
forbindelse med ophævelse af § 47 vil betyde, at Fødevareministeriet gennemfører ef-
fektiviseringer og rationaliseringer i styrelsen?”

Svar:

Det er hensigten med ophævelsen af fødevarelovens § 47 at åbne mulighed for, at Føde-
varestyrelsen bliver omdannet til en enhedsorganisation med ét myndighedsniveau. 
Etableringen af enhedsorganisationen vil understøtte en mere fleksibel og smidig, og 
hermed også mere effektiv, organisation. 

Herudover søges styrelsen effektiviseret på en række øvrige områder. Dette handler bl.a. 
om at få nedbragt styrelsens udgifter, og i denne forbindelse vil man bl.a. arbejde på at 
reducere antallet af lokationer (bygninger). Dette arbejde er allerede sat i gang, og er 
ikke betinget af en ophævelse af § 47.
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